
Referat bestyrelsesmøde onsdag den 8/9/21 
 
Ad 1: Referent 

- Anders 
Ad 2: Godkendelse af sidste referat. 

- Godkendt 
Ad 3: Fordeling af nye poster 

- Formand: Bonnie Horne 
- Kasserer: Lars Holst 
- Sekretær: Anders/Cilie 
- Idebankansvarlig: Cilie 

Ad 4: Opfølgning 
- Enighed om god generalforsamling, og godt indlæg vedrørende mink-sagen og 

gennemgang af DDD’s formand. Fint arrangement og tilfredsstillende fremmøde. 
Ad 5: Økonomi/status 

- Der er en sund økonomi, mest pga. Udsatte aktiviteter i forbindelse med covid-
19.  

- Der bliver som vedtaget på generelforsamling lagt ud til ”gratister” at de kan 
donere beløb til lokalforeningen, da den på den lange bane er udfordret mht. At 
få en balance mellem indtægter og udgifter.  

Ad 6: Status antal nye medlemmer 
- Virker meget som status quo, de afmeldte medlemmer er sandsynligvis døde, 

flyttet eller meldt ud af DDD. Ikke nødvendigvis i den rækkefølge. De unge melder 
sig ikke ind. Generelt problem i alle lokalforeninger. 

Ad 7: Stormøde: 
- Bonne forhører sig hos de andre formænd hvilke tiltag de gør for at hverve yngre 

medlemmer.  
- Tager fat i Carsten Fihl fra Østjysk dyrlægeforening ang. Fællesarrangement om 

”Kvinder i et mandejob” 
Ad 8: Planlægning efterårsmøde: 

- En gentagelse af succesen på Horsens kunstmuseum hvor Julie Horne evt. kunne 
give en omvisning igen. Stor succes sidst. Der er kommet en ny udstilling som 
kunne være interessant for både store og små. Der vil serveres et traktement til 
arrangementet for foreningens medlemmer.  

Ad 9: Nytårskur 
- Der undersøges om der kunne blive arrangeret en omvisning på industrimuseet 

hvis vi er mange nok en fredag efter lukketid, start ca. Kl. 18.00, med 
efterfølgende bespisning på Jørgensens Hotel. Cilie undersøger 

Ad 10: Overdragelse af poster fra den gamle bestyrelse.  
- Henrik var med til mødet og fik overleveret hjemmeside og facebook-siden, samt 

Idebanken til videre udvikling. Bonnie fik mødeklokken overleveret. 
Ad 11: Evt.  

- Der blev talt om en tur til de kongelige stalde, og evt Christiansborg til april. 
Arrangementet skal gerne ligge en lørdag og foreningens medlemmer sørger selv 
for transport. Vi er vært ved frokost. Skal meldes ud i god tid.  



- Af samme grund, Københavnertur til april/maj, påtænker bestyrelsen at lægge 
næste års generalforsamling i marts.  

- Aftenen blev afsluttet med fotografering af de to nye medlemmer af bestyrelsen, 
Cilie og Anders, så vi kan figurere på hjemmesiden.  


